
Vragen D66 m.b.t. Beleid Watergangen 
 
Ik vraag u, als het enigszins kan, voor dinsdag te reageren.  

 
Het gaat om het volgende: 

1. In de beeldvorming is uitgebreid gesproken over biodiversiteit en het maaibeleid. De gedachte 

uit het beleidsstuk is om niet te klepelen en toepassen van blokmaaien. Wij vinden deze 

aanpak nergens terug bij de draaiknoppen. Is het zo dat bij de 0-variant toch een ander 

maaibeleid wordt toegepast of valt het toch onder een draaiknop en welke is dat dan? 

2. Andere vraag: Klopt het dat bij draaiknop 2 de plusvariant geldt en eventueel 51.000 euro 

voordeliger is als er overeenstemming kan worden bereikt met het Waterschap? 

 

 


